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    Skånes Brottningsförbund 

 
 

 
 
Protokoll från styrelsemöte onsdagen den 7 februari 2024 klockan 18.00  
på Malmö Arena 
 
 
Närvarande: 
Ordinarie ledamöter:  
Ordf. Daniel Tuvestam, Ulf Hansson, Maria Bloom Jivenius, Renée Fors 
Stjärnström,  
Suppleant: Nanny Jönsson, Harly Nielsen (går in som ordinarie) 
 

§1 
Ordförande Daniel Tuvestam hälsade mötesdeltagarna välkomna och förklarade 
mötet öppnat. 

 
§2 

Fastställande av dagordning:  
Dagordningen fastställdes för mötet. 

 
§3 

Utse protokolljusterare: 
Att justera dagens protokoll utsågs Renée Fors Stjärnström 
Harly Nielsen går in som ordinarie ledamot 

 
§4 

Godkännande av föregående protokoll:   
Mötesprotokoll från föregående möte gick igenom och godkändes. 

 
§5 

 
Rapporter: 
Lars har varit på två seriematcher i Limhamn och i Sjöbo. Bra arrangemang och 
mycket folk, speciellt i Limhamn. 
SBF har haft en web-utbildning i att arrangera en tävling. Detta är ett krav för 
att få sanktion för 2025. Ulf och Maria med flera var med. 
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§6 
Inkomna skrivelser:   

• Mail från SBF med gruppindelning av Lilla Fyrstads. 5 kill-lag och 3 tjejlag 
deltar från Skåne 

• Årsbrev från Idrottsmuseets Vänner med inbetalningskort för 
medlemsavgift 2024 

• Från RF SISU Skåne med bl a info om att söka Skånes 
Idrottsledarstipendiat. 

• Diverse Parentationer till Årsmötet 
• Beställningar av domarsedlar 
• Röstlängd till SBF:s årsmöte 
• Mail från VM-klubben med inbetalningskort för årsavgiften 
• Från Uffen Redhe om utbildning om hur man söker bidrag. 

 
§7 

Avsända skrivelser:   
• Inbjudan till att arrangera DM till de Skånska klubbarna 
• Svar till Curre Blom på hans frågor om DM 
• Inbjudan till årsmötet är utskickat till Skåneklubbarna 
• Domarsedlar skickade till Sundsvall. 

 
§8 

Ekonomi: 
Renée har pratat med Helen från SISAB som hjälper oss med bokslutet. 
Vi har för avsikt fortsätta anlita SISAB för ekonomiska tjänster 

  
§9 

Rapporter från kommittéer: 
 
Team Skåne Kommittén: 
Vi skall till Tallinn med tjejerna och har haft ett läger. 6 brottare är uttagna. 
Killarna har haft ett läger. 
Finns en dialog om fristilskillarna skall ha en egen grupp eller träna med tjejerna. 
 
Uppstart brottning: 
Maria har pratat med Moa Nygren om Idrottsklivet. De har haft möte med Mats 
Wennberg och har kommit fram till en ”trestegsraket” för att rekrytera nya 
ledare. Det planeras att ha möte i kretsarna där vi bjuder in ledare från klubbarna. 
Har diskuterats läger för tränare i fristil från Skåneklubbarna. 
Har även diskuterat ett mentorsprogram för unga tränare. 
Dalby arrangerade ett matchträningsläger för fristilsbrottning, Blev ca 30 
matcher. 
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 Tävlingskommittén: 

Lars har som sagt varit på de två avslutningsmatcherna i serierna, i Limhamns och 
Sjöbo. 

 Inbjudan om att få arrangera DM 2024 har skickats ut till klubbarna.  
 Medaljer och utmärkelser till årsmötet är beställda. 
  

Domar- och tävlingssekreterarekommittén: 
Positivt är att det är fler deltagare på tävlingarna, vilket också är en utmaning för 
domaruttagningarna. Annars inget speciellt 
 
Utbildningskommittén: 

 Inget nytt 
 
PR-/Sponsorkommittén: 
Inget nytt 

 
§10 

Utmärkelser: 
IK Sparta ansöker om följande fyra utmärkelser till sitt 120-årsjubileum: 
Ansökningarna tillstyrktes 
 

§11 
Övriga frågor: 
Inga övriga frågor 

§12 
 

Nästa möte är bestämt till den 6:e mars 2024 på Arenan i Malmö. 
 

§13 
 

Ordförande Daniel Tuvestam tackade de närvarande och avslutade dagens möte. 
 
 
 
Vid protokollet……………………………………………………Ordförande:……………………………………… ..  
Ulf Hansson Daniel Tuvestam 
  
Justeras:………………………………………… 
Renée Fors Stjärnström 
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    Skånes Brottningsförbund 


 
 


 
 
Protokoll från styrelsemöte onsdagen den 7 februari 2024 klockan 18.00  
på Malmö Arena 
 
 
Närvarande: 
Ordinarie ledamöter:  
Ordf. Daniel Tuvestam, Ulf Hansson, Maria Bloom Jivenius, Renée Fors 
Stjärnström,  
Suppleant: Nanny Jönsson, Harly Nielsen (går in som ordinarie) 
 


§1 
Ordförande Daniel Tuvestam hälsade mötesdeltagarna välkomna och förklarade 
mötet öppnat. 


 
§2 


Fastställande av dagordning:  
Dagordningen fastställdes för mötet. 


 
§3 


Utse protokolljusterare: 
Att justera dagens protokoll utsågs Renée Fors Stjärnström 
Harly Nielsen går in som ordinarie ledamot 


 
§4 


Godkännande av föregående protokoll:   
Mötesprotokoll från föregående möte gick igenom och godkändes. 


 
§5 


 
Rapporter: 
Lars har varit på två seriematcher i Limhamn och i Sjöbo. Bra arrangemang och 
mycket folk, speciellt i Limhamn. 
SBF har haft en web-utbildning i att arrangera en tävling. Detta är ett krav för 
att få sanktion för 2025. Ulf och Maria med flera var med. 
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§6 
Inkomna skrivelser:   


• Mail från SBF med gruppindelning av Lilla Fyrstads. 5 kill-lag och 3 tjejlag 
deltar från Skåne 


• Årsbrev från Idrottsmuseets Vänner med inbetalningskort för 
medlemsavgift 2024 


• Från RF SISU Skåne med bl a info om att söka Skånes 
Idrottsledarstipendiat. 


• Diverse Parentationer till Årsmötet 
• Beställningar av domarsedlar 
• Röstlängd till SBF:s årsmöte 
• Mail från VM-klubben med inbetalningskort för årsavgiften 
• Från Uffen Redhe om utbildning om hur man söker bidrag. 


 
§7 


Avsända skrivelser:   
• Inbjudan till att arrangera DM till de Skånska klubbarna 
• Svar till Curre Blom på hans frågor om DM 
• Inbjudan till årsmötet är utskickat till Skåneklubbarna 
• Domarsedlar skickade till Sundsvall. 


 
§8 


Ekonomi: 
Renée har pratat med Helen från SISAB som hjälper oss med bokslutet. 
Vi har för avsikt fortsätta anlita SISAB för ekonomiska tjänster 


  
§9 


Rapporter från kommittéer: 
 
Team Skåne Kommittén: 
Vi skall till Tallinn med tjejerna och har haft ett läger. 6 brottare är uttagna. 
Killarna har haft ett läger. 
Finns en dialog om fristilskillarna skall ha en egen grupp eller träna med tjejerna. 
 
Uppstart brottning: 
Maria har pratat med Moa Nygren om Idrottsklivet. De har haft möte med Mats 
Wennberg och har kommit fram till en ”trestegsraket” för att rekrytera nya 
ledare. Det planeras att ha möte i kretsarna där vi bjuder in ledare från klubbarna. 
Har diskuterats läger för tränare i fristil från Skåneklubbarna. 
Har även diskuterat ett mentorsprogram för unga tränare. 
Dalby arrangerade ett matchträningsläger för fristilsbrottning, Blev ca 30 
matcher. 
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 Tävlingskommittén: 


Lars har som sagt varit på de två avslutningsmatcherna i serierna, i Limhamns och 
Sjöbo. 


 Inbjudan om att få arrangera DM 2024 har skickats ut till klubbarna.  
 Medaljer och utmärkelser till årsmötet är beställda. 
  


Domar- och tävlingssekreterarekommittén: 
Positivt är att det är fler deltagare på tävlingarna, vilket också är en utmaning för 
domaruttagningarna. Annars inget speciellt 
 
Utbildningskommittén: 


 Inget nytt 
 
PR-/Sponsorkommittén: 
Inget nytt 


 
§10 


Utmärkelser: 
IK Sparta ansöker om följande fyra utmärkelser till sitt 120-årsjubileum: 
Ansökningarna tillstyrktes 
 


§11 
Övriga frågor: 
Inga övriga frågor 


§12 
 


Nästa möte är bestämt till den 6:e mars 2024 på Arenan i Malmö. 
 


§13 
 


Ordförande Daniel Tuvestam tackade de närvarande och avslutade dagens möte. 
 
 
 
Vid protokollet……………………………………………………Ordförande:……………………………………… ..  
Ulf Hansson Daniel Tuvestam 
  
Justeras:………………………………………… 
Renée Fors Stjärnström 
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